
Uchwała Nr 2118/2020 

Zarządu Województwa Wielkopolskiego 

z dnia 16 kwietnia 2020 r. 

 

w sprawie: wyrażenia stanowiska dotyczącego pozbawienia drogi na terenie powiatu 

poznańskiego kategorii drogi powiatowej.  

 

Na podstawie art. 6a ust. 2, oraz art. 10 ust. 2 i ust. 3 ustawy z dnia 21 marca 1985 r.            

o drogach publicznych (Dz. U. z 2020 r., poz. 470), oraz art. 41 ust. 1 ustawy                          

z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie województwa (Dz. U. z 2019 r.,                             

poz. 512 ze zm.), Zarząd Województwa Wielkopolskiego uchwala, co następuje: 

 

§1 

  

Opiniuje się pozytywnie pozbawienie kategorii drogi powiatowej drogi nr 2419P Lusówko – 

Sady na odcinku Lusówko - Lusowo, o długości 4,455 km, gmina Tarnowo Podgórne. 

 

 

§2 

 

Wykonanie uchwały powierza się Dyrektorowi Departamentu Infrastruktury Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego. 

 

§3 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Marszałek Województwa 

Marek Woźniak 
 

 

 



Uzasadnienie do Uchwały Nr 2118 /2020 

Zarządu Województwa Wielkopolskiego 

z dnia 16 kwietnia 2020 r. 

 

W celu uporządkowania układu komunikacyjnego na terenie powiatu poznańskiego  

podjęto działania, aby pozbawić drogę, która nie spełnia określonych warunków, kategorii 

drogi powiatowej w myśl ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (Dz. U.         

z 2020 r., poz. 470). Odcinek wymieniony w §1 uchwały stanowi uzupełnienie sieci dróg 

służących wyłącznie lokalnym potrzebom, nie stanowi połączenia miast będących siedzibami 

powiatów z siedzibami gmin i siedzib gmin między sobą. 

Zaprezentowana propozycja Zarządu Powiatu Poznańskiego w przedłożonej sprawie 

została pozytywnie zaopiniowana przez Wójta Gminy Tarnowo Podgórne oraz zarządy 

sąsiednich powiatów oprócz Prezydenta Miasta Poznania, Zarządu Powiatu Kościańskiego     

i Zarządu Powiatu Grodziskiego, którzy nie udzielili opinii, w związku z czym zgodnie            

z art. 7a ust. 2 ustawy, jej brak uznaje się za akceptację propozycji.  

Wobec powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

Wojciech Jankowiak 

Wicemarszałek 
 

 

 


